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Beste dames en heren, 

Het is volgende maand twee jaar geleden, dat ik mijn zorgen uitte over de gevaren van 5G in een vijf 

minuten gesprek, hetgeen ik heb bijgevoegd samen met het verhaal van mevrouw Elly Steur van 24 

juni van dit jaar. Graag begin ik nu met de alinea waarmee ik twee jaar geleden ben afgesloten. Wat 

is voor u de waarheid omtrent 5G, welke conclusies heeft u hieruit getrokken en is de uitrol van 5G 

een moreel besluit? Graag zou ik van u ook willen vernemen wat op dit moment de status is van de 

uitrol van 5G.

Er zijn mensen die constant in angst leven voor wat komen gaat. Je bent stralingsgevoelig. Waar kan 

je heen met klachten? Deze vraag heeft mevrouw Ria Manshanden gesteld bij de raadsvragen 

GroenLinks inzake de handhaving regelgeving 5G. Helaas heb ik niets aangetroffen over 5G op 

www.regiowestfriesland.nl en bij www.kennisplatform.nl kunnen uitsluitend gemeenteambtenaren 

hun vragen stellen en niet de burger. Daarnaast is het kennisplatform elektromagnetische velden een 

samenwerking van het RIVM, TNO, DNV GL, GGD GHOR Nederland, agentschap Telecom en ZONMW. 

Keurt de slager hier het eigen vlees? In de brief van de Gezondheidsraad van 2 september 2020 geeft 

het kennisplatform aan, dat er onderzoek moet worden gedaan naar de gevolgen van de introductie 

van 5G. Ik ondersteun dit idee.

Als wij de WHO mogen geloven, is nu al 3% van de mensheid stralingsgevoelig en dat zijn bijna 

12.000 mensen in West-Friesland. Alle gemeenten zijn verantwoordelijk voor de bescherming van 

het welzijn van haar inwoners. Alle inwoners hebben het recht op het melden van zijn of haar 

klachten. Hiervoor en in het voorzien van onafhankelijke informatie voor de mensen in West-

Friesland wil ik mij graag inzetten. Ik wil een “informatie- en meldpunt stralingsklachten” voor West-

Friesland opzetten. Hiervoor is nodig:

1. kosten notaris en het opzetten van een ANBI-instelling;

2. PR & communicatie met een goede website en goede onafhankelijke informatie, flyers en 

brochures. 

3. informatie-uitwisseling via de media en publieksvoorlichting persoonlijk of via 

bijeenkomsten, voorlichting richting artsen, telefoon en meetapparatuur;

4. de huur van een pand van waaruit gewerkt kan worden;

5. kosten opleiding vrijwilligers en het werven van nog meer enthousiaste vrijwilligers.

Iedereen die klachten heeft, kan de klachten zelf op de website zetten en bijzonderheden zullen 

uiteindelijk in statistieken weergegeven worden. Het meldpunt zal een aantal uren per dag 

bereikbaar zijn voor mensen die de klacht niet zelf via de computer kunnen doorgeven of voor 

mensen die problemen ondervinden of voor hen die meer informatie wensen. Ik vind het belangrijk, 

dat de gemeente aan mij doorgeeft wanneer de frequenties omhoog gaan, zodat wij kunnen zien hoe 

snel dit effect heeft in onze samenleving. 

De kosten kan ik niet persoonlijk dragen en daarom wend ik mij tot de gemeente voor een geldelijke 

bijdrage met de bedoeling in de toekomst zelfvoorzienend te worden. Stralingsbewust Zeist is mijn 

grote voorbeeld en ik laat graag Myrte Amons aan het woord over de situatie in Zeist en hoe zij 

uiteindelijk € 15.000,-- van de gemeente hebben ontvangen. West-Friesland is qua inwoners zes maal 

zo groot als Zeist, dus ik verwacht dat wij zeker hetzelfde bedrag nodig zullen hebben. Voor de 

toekomst is het wellicht verstandig om in meerdere gemeenten van West-Friesland kantoor te 

houden. Die gemeenten hebben dan profijt van ons voorbereidend werk.

http://www.regiowestfriesland.nl/
http://www.kennisplatform.nl/


Medemblik, 24 juni 2021

Beste dames en heren,

Anderhalf jaar geleden heeft Mirjam Schoutsen haar verhaal gedaan over de schadelijke gevolgen 

van 5G. Toen waren jullie hier nog niet actief mee bezig en nu zie ik tot mijn grote schrik dat voor de 

zeven gemeenten in West-Friesland een budget van € 40.000,-- beschikbaar is gesteld voor de komst 

van een 5G-netwerk. Er komt onder meer een loket voor providers, waar providers zich kunnen 

melden om het netwerk op te zetten in de regio. Ik mis hierbij een loket c.q. meldpunt voor 

bewoners, waar bewoners zich kunnen informeren en hun klachten kunnen registreren. 

Ik ben al 25 jaar stralingsgevoelig en werd erg blij bij het zien van de video van de raadsleden 

Lammers uit Papendrecht en Fiscalini uit Zeist. Wij vragen u eveneens op te komen voor de belangen 

van uw burgers en dus ook voor de stralingsgevoeligen. Eenmaal stralingsgevoelig, altijd 

stralingsgevoelig. Je kunt er dus nooit vanaf komen. Het kan alleen maar erger worden en voor mij is 

het nu al meer dan erg genoeg. Er zijn nu al meer dan een half miljoen stralingsgevoelige mensen in 

Nederland. Hoeveel stralingsgevoeligen zullen er nog bijkomen met 5G?

Bij het vasthouden van een van de eerste mobiele telefoons kreeg ik al pijn in mijn handen. Toen was 

het 2G. Thuis bel ik met een vaste telefoonlijn, maar ik voel in mijn oor wanneer de ander met een 

mobiele telefoon of DECT-telefoon belt. Ik krijg oorpijn, terwijl ik mijn telefoon al op minimaal 5cm 

afstand houd en regelmatig van oor wissel. Daarnaast heb ik altijd stralingsbescherming bij me. Een 

computer thuis, laat staan een mobieltje is geen optie voor mij. 

Een vriendin vroeg me mee te gaan naar het ziekenhuis. Eerst naar de bloedafname. Er is een grote  

wachtkamer met veel computers, grote schermen en mobieltjes om ons heen. Ik moest regelmatig 

naar buiten en ik ben hier drie dagen lamlendig van geweest; ook mijn maag was van streek. 

Augustus 2019 – 15 minuten een tablet in handen gehad. Volgende dag enorme stekende pijn in mijn 

rechterhand. Wat ik ook probeerde, niets hielp. Eigenlijk wilde ik mijn hand er wel afhakken, zoveel 

pijn deed het. Het heeft twee maanden en vele fysiotherapie behandelingen geduurd, voordat de 

pijn er helemaal uit was. 

Zomer 2020 – Mijn werkgever verhuisde naar een kleiner kantoor, waar de computers dichtbij elkaar 

staan. Ik was nog maar 15 minuten binnen, toen ik weer naar buiten moest. Ik voelde enorme steken 

in mijn schouder, die erg heet werd. De stekende pijn heeft twee maanden en meerdere fysiothera-

pie behandelingen geduurd, voordat de pijn weg was. Dit was bij 4G. Hoe moet het straks bij 5G?

Voorjaar 2021 – Op een silo van een veevoedersbedrijf in West-Friesland staan zeker acht 

zendmasten. Toen ik daar in de auto langsreed, voelde ik een aanval op mijn linkerslaap. Alsof er iets 

op mijn slaap werd afgevuurd. Het is dus vooral de gepulste straling waar ik zo’n last van heb. 

Voortaan ga ik omrijden, want de pijn is te hevig. 

2021 Tien jaar heb ik als vrijwilligster gewerkt in een verzorgingstehuis. Dit heb ik dinsdag opgezegd, 

vanwege een zendmast op het dak, waar ik nu al last van heb. Ik zou graag verhuizen naar een 

stralingsvrije plek, maar Bergen en Amersfoort zijn te duur. Waar kan ik naartoe?

West-Friesland heeft 386.000 inwoners, waarvan minimaal 3% stralingsgevoelig is. Dit zijn 11.580 

mensen. Wanneer 5G komt, worden dat er nog veel meer. Dus ik vraag u dringend ermee te stoppen. 

Mocht dat te snel zijn, laat er dan een meldpunt 5G komen. Er komen naast Zeist en West-Friesland 

meerdere meldpunten in ons land en zo kan de regering op de hoogte worden gesteld van de 

plaatselijke situaties, waardoor het effect van 5G op onze gezondheid inzichtelijk wordt gemaakt. 



Mirjam Schoutsen heeft contact met Stralingsbewust Zeist en zij kan op dezelfde manier iets voor 

West-Friesland opzetten. Jullie hebben de post van de heer Fiscalini kunnen lezen. Hij heeft zelfs 

laten zien op welke manier Zeist geld heeft ontvangen van de gemeente. Wanneer zoiets ook voor 

West-Friesland opgezet kan worden, dan ben ik u erg dankbaar. 7 oktober komt Mirjam Schoutsen 

voor een ronde tafel gesprek en u kunt haar bij vragen altijd mailen; mirjamschoutsen@hotmail.com.

Met vriendelijke groet, 

Elly Steur

mailto:mirjamschoutsen@hotmail.com


Beste dames en heren,

Het is belangrijk voor mij is dat 5G wordt opgenomen als (het liefst terugkerend) agendapunt in de 

gemeenteraadsvergaderingen. De gemeenten krijgen meer en meer zorgtaken, dus het tegengaan 

van onnodige ziekten is voor de gemeenten van groot belang. Alle gemeenten zijn tenslotte 

verantwoordelijk voor de bescherming van het welzijn van haar inwoners. 

De schadelijke gevolgen van 5G voor lichaam en geest:

- Hersenen, verstoring hippocampus, verslaving, agressie, hyperactiviteit, hopeloosheid, burn-

out, depressie, gevoelens van zelfmoord, verwarring, slaapproblemen, geheugenverlies;

- Hartproblemen;

- Kanker, de tien meest voorkomende soorten;

- Voortplantingsproblemen !!!

- Bloedziekten;

- Beschadiging DNA;

- Bezorgdheid, verlengde reactietijd, onbekwaamheid tot het nemen van besluiten;

- Moeilijk ontspannen, zich niet prettig voelen, somberheid, ergernis, verlies van eetlust.

Mijn zwager heeft een huis verbouwd in Frankrijk. Hij heeft een mobiele telefoon, dus zo bereikbaar 

voor iedereen. Vorig jaar december is bij hem een hersentumor geconstateerd. Een vriend van mijn 

neef, net 20 jaar, heeft zelfmoord gepleegd. Volgens de World Health Organization is nu al 3 % van 

de mensheid stralingsgevoelig, dit betekent een half miljoen mensen in Nederland. De gevoeligheid 

bij 5G kan alleen maar toenemen, nooit afnemen. Als je eenmaal die gevoeligheid hebt, heb je dat 

tot je dood. Bij 5G wordt dit zelfs vele malen groter. Een vriendin gaat verhuizen naar Overijssel, 

omdat 4G in Andijk voor haar te zwaar is. Ze gaat in het bos wonen en ze hoopt daar het minst last 

van de straling te hebben. Het is niet alleen gevaarlijk voor mensen. Het is gevaarlijk voor alles wat 

leeft. Een vis leeft van boomschors. Als de bomen wegvallen, stopt ook het leven in de oceanen. 

Over het gigantische gezondheidsrisico van 5G (“5G gigantic health hazard”) hebben de heren dr. 

Barrie Trower en Sir Julian Rose een documentaire gemaakt. In eerste instantie voor de Poolse 

bevolking, maar ik raad een ieder aan dit te zien. De minister-president van Polen heeft inmiddels 

aangegeven tegen 5G te zijn. Brussel wil geen 5G, Maastricht wil geen 5G, Amsterdam zet er veel 

kanttekeningen bij en dit doen nog 20 gemeenten.

Waar blijft Medemblik? In de bijlagen die ik heb gestuurd, kunnen jullie lezen, dat veel gemeenten op 

onderzoek gaan naar de waarheid over 5G. Jullie hebben een subsidie ontvangen, geven de 

telecomproviders vrij spel, want het moet van de EU? Naar mijn idee is die subsidie zoete honing van 

de overheid om onze gemeente tot installatie van 5G over te laten gaan. Jullie hebben echt altijd zelf 

het laatste woord hierover. Stort die subsidie terug en bepaal zelf wat belangrijk is voor de bijna 

45.000 inwoners van Medemblik. Wat is werkelijk het beleid van de gemeente Medemblik? 

Onderzoek naar de gevolgen van 5G óf 5G installeren en niet kunnen overzien wat de gevolgen zijn 

voor mens en milieu, waardoor de uitgaven voor de gezondheidszorg steeds meer zullen stijgen.

Wereldwijd worden er veel protesten gevoerd. In Zwitserland is 5G uitgeprobeerd en de mensen 

werden massaal ziek. Duizenden mensen hebben in Bern geprotesteerd tegen 5G. Ook in Nederland 

protesteren duizenden mensen, waaronder vele wetenschappers. Wij willen geen proefkonijn zijn. 

Het werkelijke gevaar wordt dood gezwegen. Men kent de krachten van 5G niet en wij in onze 

gemeenschap kennen die ook niet. Daarom vraag ik jullie:

1. ga op zoek naar de waarheid van 5G;

2. laat deze waarheid je tot conclusies brengen;

3. neem een moreel besluit hieromtrent.

Veel dank, Mirjam Schoutsen
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